



中藥質量研究國家重點實驗室(澳門大學)
中華醫藥研究院

State Key Laboratory of Quality Research in Chinese
Medicine, Institute of Chinese Medical Science (ICMS),
University of Macau



職位空缺: 研究助理
(申請編號: SKL-QRCM-2017-01)

Job Recruitment: Research Assistant
(Ref. No. SKL-QRCM-2017-01)

澳門大學中華質量研究國家重點實驗室誠聘多名實驗室研究助理。有意者請詳繕履歷、近照、身份證副本、學位/學歷證明副本及成績表副本等資料郵寄至 Dorianng@umac.mo 或致電+853-88224515 查詢。

State Key Laboratory of Quality Research in Chinese Medicine (SKL-QRCM) of the University of Macau opens several Laboratory Assistants. Applicant should send an application form, detailed curriculum vitae, a recent photo, a copy of identification (ID), copies of academic certificates and the transcripts, and related materials to Dorianng@umac.mo or contact +853-88224515 for details.

職責

1. 分管實驗室主要儀器的操作及維護，HPLC、LC-MS、GC-MS、NMR；
2. 協助實驗室用戶使用儀器和培訓；
3. 協助管理實驗室環境和安全
4. 支援其他實驗室事務。

Responsibilities:

1. Operate and maintain HPLC, LC-MS, GC-MS, nuclear magnetic resonance (NMR) spectrometer, etc;
2. Assist in equipment operation and training;
3. Maintain the laboratory environment & safety ;
4. Assist in all laboratory related events.



中藥質量研究國家重點實驗室(澳門大學)
中華醫藥研究院

State Key Laboratory of Quality Research in Chinese
Medicine, Institute of Chinese Medical Science (ICMS),
University of Macau



要求:

1. 具生物化學、分析化學、分子生物學、藥物分析及相關專業碩士學位或以上學歷，具特殊相關儀器經驗之學士亦會考慮；
2. 精於其中一台儀器：HPLC、CE、LC-MS、GC-MS、MALDI、ICP-MS 或具其他有關的儀器之操作經驗；
3. 具相關工作或研究經驗者優先；
4. 積極主動，有責任心。
5. 良好的英文或中文讀寫能力；
6. 良好的團隊精神和溝通能力；

Requirements:

1. Master's degree or above major in Biochemistry, Analytical Chemistry, Molecular Biology, Medical Science or any drug development related in medical field, equivalent work experience and/or qualification will also be considered; fresh graduates are welcome;
2. Hands-on experience in operating one of the following: HPLC, CE, LC-MS, GC-MS, MALDI, ICP-MS or related instruments;
3. Relevant research or working experience would be an advantage ;
4. Responsible, motivated and initiative personality
5. Good command of English or Chinese;
6. Good communication skills and ability to work well within a team environment;